
Protokoll fört vid Elevkårens möte den 29 sept 2015 kl 
9-9.45. Närvarande: Emelie, Elias, Maja, Hugo, Vanessa, 
Jakob, Silke, Wilma, William, Helena Edvinsson och rektor 
Nina.

Ärenden:

Åk 8

Kan man få gå in på butiken på vägen från idrotten till 
skolan?

Ja det kan mycket väl tänkas fr o m åk 7. Rektor Nina 
återkommer.

I övrigt är eleverna nöjda med de nya datorerna och att 
maten blivit ännu bättre.

Eleverna önskar att skohorn som är fäst i väggen i 
anslutning till ingången.

Det fixar vi.

Åk 7

Eleverna önskar att Pulsträningen är obligatorisk måndag 
och fredag och frivillig tisdag och torsdag.

Rektor Nina funderar på saken och återkommer.

Eleverna önskar läxfria helger och mindre omfattande 
läxor.



Det blir inte läxfria helger i åk 7-8-9. Däremot ska rektor 
Nina och lärarna fortsätta diskutera mängden läxor och 
läxornas längd.

Åk 6 B

Eleverna önskar en gunga till skolgården.

Nina ska höra med arkitekten Filippa.

Eleverna önskar fler fotbollar till skolgården.

Det fixar vi.

Eleverna önskar fräschare omklädningsrum.

Vi jobbar på det, Claudia håller i trådarna.

Åk 6 V

Eleverna önskar fler fotbollar till skolgården.

Det fixar vi.

Eleverna i åk 6 önskar gå till Apotekarängen och spela 
fotboll. Alternativt få ett högre nät bakom fotbollsmålet 
på konstgräsplanen.

Nina funderar på saken och återkommer.

Barnombudskvinnan Helena

Det är på gång med en cykelbana till IP Hammaren, bra.

Planering i anslutning till Larslundaområdet i Strängnäs, 
eleverna föreslår att Benjamin i åk 8 deltar från GHS.

Kommunen kommer troligen att tillsätta ett ungdomsråd 
för ungdomar i åldern 13-19 år. GHS utser en 
representant när det är dags.


